



## **Dinosaur Class Newsletter**

### **February 2018**

Dear Parents,

Welcome to the beginning of our second semester. I'm sure by now everyone is well acquainted with school life and learning together. I hope that the following weeks the kids will learn more as we dive deeper into the field of English.

#### Reading

As our readers have become longer in this last semester, we will be allocating 2 weeks per book so that all the kids will be able to fully absorb all the material. The book in this month will be teaching some simple science in "Bubble Trouble" and we will be able to explore the wonderful outdoors as the kids read "Beautiful Bugs". I hope that these books will stimulate their interest in more outside things, than just staying indoors.

Feb. 1st - Feb 2<sup>nd</sup>: Bubble Trouble

Feb. 5th - Feb 9<sup>th</sup>: Bubble Trouble

Feb 12th - Feb 14<sup>th</sup>: Beautiful Bugs

Feb 22nd - Feb 23<sup>rd</sup>: Beautiful Bugs

Feb 26<sup>th</sup> - Mar 3<sup>rd</sup>: I do not want to

#### Core Material

This month's core material will be mostly focused on learning and communicating locations. In addition to these skills then kids will also learn how to read maps as well as how to speak or request directions. As these are important everyday topics, I hope the kids will do their best.

Feb. 1st - Feb 2<sup>nd</sup>: Unit 5 Week1 Hop Can Hop!

Feb. 5th - Feb 9<sup>th</sup>: Unit 5 Week1 Hop Can Hop!

Feb 12th - Feb 14<sup>th</sup>: Unit 5 Week 2 Trees

Feb 22nd - Feb 23<sup>rd</sup>: Unit 5 Week 2 Ed and Ned

Feb 26<sup>th</sup> - Mar 3<sup>rd</sup>: Review

## Math

As the math has been getting more difficult so will the sentences that go with it. In our previous semester we talked about the vocabulary and grammar used in addition and subtraction. In this semester we will start to talk about multiplying and dividing numbers, and we will learn how to divide or separate things into groups

Feb. 1st - Feb 2<sup>nd</sup>: D1 p01-p05 Counting objects

Feb. 5th - Feb 9<sup>th</sup>: D1 p06-p10 Writing practice

Feb 12th - Feb 14<sup>th</sup>: D1 p11-p14 Spatial description

Feb 22<sup>nd</sup> - Feb 23<sup>rd</sup>: D1 p15-p18 Spatial description

Feb 26<sup>th</sup> - Mar 3<sup>rd</sup>: D2 p01-p05 Learning repetition pattern

## Physical Education

As the kids get older many of their motor skills have already improved very much. Now we will be teaching them more about working together to get a job done. Starting with some simple relays to more complicated team games such as 3-legged-race. The kids will start to learn the importance of working together, and how it's important to get along with other team members.

Feb. 1st - Feb 2<sup>nd</sup>: 3 legged race

Feb. 5th - Feb 9<sup>th</sup>: Stretcher carry

Feb 12th - Feb 14<sup>th</sup>: Handicap race

Feb 22<sup>nd</sup> - Feb 23<sup>rd</sup>: Wheelbarrow relay

## Song and Dance

The songs that we will be learning are becoming longer and much more upbeat. As some of them might be a little difficult for the kids, we will be taking 2 or 3 weeks at a time to learn the songs. Also some of them will also teach some dance movements, like in "I'm a little teapot", and "The ants go marching"

Feb. 1st - Feb 2<sup>nd</sup>: I'm a little teapot

Feb. 5th - Feb 9<sup>th</sup>: I'm a little teapot

Feb 12th - Feb 14<sup>th</sup>: I'm a little teapot

Feb 22<sup>nd</sup> - Feb 23<sup>rd</sup>: The ants go marching

Feb 26<sup>th</sup> - Mar 3<sup>rd</sup>: The ants go marching

## Library/Storybook

Each week the children and myself visit the library for story time and to exchange books. It's fun to see the interesting choices of books that the kids make. It's also fun as I will choose a story to read to them. They always laugh when I characterize each person's voice in the book to match the story line. All the kids have fun and it's a good experience for all

I also hope that you can help by reviewing the lessons with the children at home, so that they will have the opportunity to put what they learn in school into everyday use. As practice makes perfect so I hope they all will become better and better with each passing day

Thank you for reading!

Tr. Tim



## **Dinosaur Class Newsletter**

### **February 2018**

親愛的家長:

歡迎來到我們第二學期的開始。現在我確信每個孩子都很熟悉學校生活和一同學習。我希望在接下來的幾個星期裡，當我們深入到英語領域的時候，孩子們將學到更多東西。

Reading 閱讀

由於上個學期我們的讀本已經變得更長了，我們將每本書分配兩週，讓所有的孩子都能夠完全吸收所有的材料。本月的這本書“Bubble Trouble”將教授一些簡單的科學，當孩子們讀到“美麗的昆蟲”時，我們將能夠探索美妙的戶外活動。我希望這些書能激發他們對外界事物的興趣，而不只是待在室內。

2月1日 - 2月2日 Bubble Trouble

2月5日 - 2月9日 Bubble Trouble

2月12日 - 2月14日 Beautiful Bugs

2月22日 - 2月23日 Beautiful Bugs

2月26日 - 3月3日 I do not want to

Core Material 主教材

我們本月的核心內容將主要集中在方位的學習和會話。除了這些技能之外，孩子們還將學習如何閱讀地圖以及如何介紹或詢問方向。由於這些都是重要的日常話題，我希望孩子們會盡力而為。

2月1日 - 2月2日 單元5 第1週 Hop Can Hop!

2月5日 - 2月9日 單元5 第1週 Hop Can Hop!

2月12日 - 2月14日 單元5 第2週 Trees

2月22日 - 2月23日 單元5 第2週 Ed and Ned

2月26日 - 3月3日 複習

### MPM 數學

隨著數學越來越困難，隨之而來的句子也越來越難。在上個學期我們談到了加減法中使用的詞彙和語法。在這個學期，我們將開始談論乘數和除數，我們將學習如何將事物分組。

2月1日 - 2月2日 D1 p01-p05 數數

2月5日 - 2月9日 D1 p06-p10 書寫練習

2月12日 - 2月14日 D1 p11-p14 空間描術

2月22日 - 2月23日 D1 p15-p18 空間描術

2月26日 - 3月3日 D2 p01-p05 學習相同排序

### Physical Education 體育

隨著孩子年齡的增長，許多運動技能已經提高。現在我們將教他們更多關於一起完成的工作。從一些簡單的接力開始，到更複雜的團隊比賽，比如三人賽。孩子們將開始學習一起工作的重要性，以及與團隊成員相處的重要性。

2月1日 - 2月2日 3腳比賽

2月5日 - 2月9日 擔架抬

2月12日 - 2月14日 接力賽

2月22日 - 3月3日 單車接力

### Song and Dance 歌唱律動

我們將學習的歌曲變得更長，更歡樂。由於其中一些對孩子來說可能有些困難，我們每次會花兩三個星期來學習歌曲。也有的還會教一些舞蹈動作，比如“*I'm a little teapot 我是個小茶壺*”，“*The ants go marching 螞蟻遊行*”。

2月1日 - 2月2日 *I'm a little teapot*

2月5日 - 2月9日 *I'm a little teapot*

2月12日 - 2月14日 *I'm a little teapot*

2月22日 - 2月23日 *The ants go marching*

2月26日 - 3月3日 *The ants go marching*

### Library and Story-time

每個星期，孩子們和我自己都參觀圖書館進行講故事和借閱書籍。看到孩子們選自己喜歡的書籍總是很有趣。我會選擇一個故事來讀給他們聽。當我講到不同人並配上不同聲音的時候，他們總是笑個不停。

所有的孩子都會得到樂趣，這是一個很好的體驗。

我也希望您能透過在家複習來幫助他們，讓他們有機會把他們在學校學到的東西用於日常生活。因為練習成就完美，希望他們能一天比一天更進步。

感謝您的閱讀！

Tr.Tim